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Abstract (en)
[origin: WO2018115481A1] The invention relates to an apparatus (100) for shooting a projectile at a target body, in particular a fluid projectile or
solid projectile, which apparatus comprises a hand-held device (100) for shooting the projectile, wherein the hand-held device (100) comprises a
drive (114) for accelerating the projectile and a distance-measuring device (112) for measuring a distance between the hand-held device (100) and
the target body. The apparatus (100) also comprises a stored energy source (120) for operating the drive (114), wherein the drive (114) comprises a
control unit (115), by means of which the drive (114) can be controlled in accordance with the measured distance.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung (100) zum Verschiessen eines Projektils auf einen Zielkörper, insbesondere ein Fluidprojektil oder Feststoffprojektil, umfasst ein
Handgerät (100) zum Verschiessen des Projektils, wobei das Handgerät (100) einen Antrieb (114) zum Beschleunigen des Projektils und eine
Distanzmesseinrichtung (112) zum Messen einer Distanz zwischen dem Handgerät (100) und dem Zielkörper umfasst. Die Vorrichtung (100)
umfasst weiter einen Energiespeicher (120) zum Betreiben des Antriebs (114), wobei der Antrieb (114) eine Steuereinheit (115) umfasst, womit der
Antrieb (114) in Abhängigkeit der gemessenen Distanz steuerbar ist.
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